
  
 
 
 
 
   
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger (S)  
 
 
 
Vi har hört hur man från Regionen valt att sluta göra dyslexiutredningar för våra barn och 
ungdomar. Motivet är att det inte är en sjukdom och att man kan få dessa utredningar på 
annat håll i landet. Det hänvisas även till brist på ekonomiska resurser som en orsak. 
 
För att barn ska få en bra start i livet och en bra skolgång så är det viktigt att man får den 
hjälp man behöver utifrån sina unika behov, där är skollagen tydlig. Men för att kunna få 
veta vad orsaken är till de problem som uppstår så är det viktigt att man har fakta och 
kunskap för att hjälpen ska bli så adekvat som möjligt och där har sjukvården ett tydligt 
uppdrag.  
 
Dessutom anser Regionen att dessa barn kan utredas i andra regioner där sådant erbjuds, 
vilket visar på att våra länsinvånare återigen inte erbjuds likvärdig vård jämfört med andra 
regioner.  
 
 

1. Anser regionrådet att det är rätt att dra ned på vår sjukvård så att det drabbar våra barn och 

ungdomar? 

 

2. Anser du att vården som bedrivs inom detta område är likvärdig? 

 

3. Har du för avsikt att agera så att även våra barn får snabb utredning och hjälp? 
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